
Zápisnica z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Píle dňa 15.11. 2023 o 1900 hod.

Prítomní: Bc. Jana Herchlová,  Mgr. Filip Pudmarčík , Ing. Emil Senneš, Ľudovít Večerka, Mgr. 
Iveta Balejčíková – hlavná kontrolórka
Ospravedlnení: -
Zapisovateľ: Radovan Mičunek
Overujú:  Bc. Jana Herchlová, Ing. Emil Senneš,

Návrh programu:

1) odpovede na dopyty občanov
2) kontrola plnenia uznesení
3) informácie starostu obce (aktuálny stav projektov, žiadosti o dotácie, 

výsledok VO na odpady, zmluvy na nákup elektriny a plynu)
4) ROZPOČET - aktuálny stav plnenia príjmov a  čerpanie a 

rozpočtu2023 / prijatie rozpočtových opatrení
5) MAJETOK – návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku obce
6) DHZ – schválenie zmluvy s obcou Dubová o spoločnom výkone činností 

dobrovoľného hasičského zboru obce
7) Návrh na výšku daní z nehnuteľností a poplatku za odpady  pre rok 

2024
8) diskusia / rôzne
9) záver

Starosta  obce  určil  zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice.  Následne  predniesol  návrh 
programu podľa pozvánky a vyzval poslancov na návrhy zmien alebo doplnení programu. Dodatočné 
návrhy nepadli, preto dal hlasovať o programe v pôvodnom znení.
Hlasovanie:  za -4   proti -0    zdržali sa-0

1. odpovede na dopyty občanov
Písomne neboli podané žiadne podnety od občanov. Na rokovanie sa dostavil veliteľ DHZO 

Píla pán Marián Danihel. Starosta mu udelil slovo. Pán veliteľ oboznámil poslancov s postojom DHZO k 
rozšíreniu  pôsobenia  aj  na  obec  Dubová.  Zároveň vysvetli  poslancom,  že  s  tým budú spojené aj 
zvýšené  náklady  a  požiadal  poslancov,  aby  pri  schvaľovaní  rozpočtu  obce  zvážili  navýšenie 
prostriedkov pre potreby DHZO. Tiež predstavil plány DHZO v budúcom roku zaviesť zvolávací systém 
pre zvolanie zásahu. Informoval o počte členov a aktívnych členov, ktorý majú absolvovaný základný 
kurz a môžu sa zúčastniť výjazdu. Starosta podotkol, že nové auto Mercedes UNIMOG je už v majetku 
obce a parkuje v novej požiarnej zbrojnici. Prebehla krátka diskusia, kde boli poslancom objasnené 
otázky ohľadom fungovania DHZO.  Starosta sa veliteľovi poďakoval za účasť a prednesené informácie 
a ukončil rokovanie o tomto bode.

2. kontrola plnenia uznesení
Starosta skonštatoval, že všetky uznesenia z ostatných rokovaní sú splnené. 

3.  informácie starostu obce (aktuálny stav projektov, žiadosti o dotácie, výsledok VO na 
odpady, zmluvy na nákup elektriny a plynu)

Starosta  informoval  poslancov  o  možnosti  riešenia  projektu  obecnej  budovy  z  programu 
Slovensko. Starosta projekt prihlásil do tzv. Rady partnerstva BSK a v dohľadnej dobe by mal byť tento 



projektový zámer schválený. Po schválení v rade partnerstva bude v nasledujúcom roku vyhlásená 
výzva, kde bude obec Píla oprávneným žiadateľom. Následne podá v tejto výzve žiadosť, ktorá by 
mala byť apriori podporená, nakoľko v rámci výzvy budú alokované prostriedky pre všetky schválené 
projekty v rámci Rady partnerstva. Starosta informoval, že verí v úspešnú realizáciu daného projektu.  
Tiež informoval, že spolufinancovanie pri ušetrení viac ako 60% primárnej energie bude na úrovni 0%. 
Keďže náš projekt túto podmienku spĺňa spolufinancovanie by nemalo zaťažiť obecnú pokladnicu. 

Čo sa týka rek. PZ, postupne sa pokračuje v zateplovaní. 
Žiadostí  o  granty,  ktoré  obec  podávala  na  rek.  Ihriska  a  outdoorfitness  bohužiaľ  neboli 

schválené.
Projekt detského ihriska RODINKA sa bude na základe zmluvy s dodávateľom realizovať na jar 

2024.
Obec  okrem  hasičskej  techniky  Unimog  získala  do  svojho  majetku  a  j  doteraz  využívaný 

povodňový vozík, ktorý bol doteraz vo výpožičke. Min. vnútra túto techniku tiež previedlo darovacou 
zmluvou na obec. 

Vozidlo  Peugeot  bolo,  ktoré  bolo  darované  obci  bolo  vrátené  protokolom  min.  vnútra, 
nakoľko bol problém s prihlásením vozidla a jeho typovým schválením. 

Zmeny a doplnky územného plánu chce okresný úrad posudzovať v rámci konania EIA. Obec 
iniciovala rokovanie na okr. úrade v Pezinku, žiaľ nepodarilo sa toto rozhodnutie zvrátiť a musí sa 
vykonať posudzovanie so špecialistom biológom.

Starosta  informoval  o  spoločnom  verejnom  obstarávaní  na  obstaranie  zvozu  a  likvidácie 
komunálneho odpadu, ktoré  bolo úspešne realizované. Víťazom VO sa stala opätovne spoločnosť 
OLO, a.s. Starosta tiež informoval, že pokiaľ sa nezmení legislatíva od nového roka nebude možnosť  
voziť odpad na skládku odpadov v Dubovej. Preto v rámci obstarávania bola obstarávaná aj likvidácia 
KO v budúcom roku, kde sme sa zamerali na energetické zhodnotenie. V rámci VO OLO túto službu 
ponúka v ZEVO(spaľovni) v Bratislave. Obec bude musieť v novom VZN zohľadniť aj tieto zvyšujúce sa 
náklady.

Starosta  informoval  poslancov  o  možnosti  zmeny  dodávateľa  plynu  a  elektriny.  Ako 
regulovaný subjekt musíme odoberať plyn minimálne až do 31.12.2024. Elektrina sa  nám podarila 
dohodnúť na rovnakej úrovni ako okolité obce. Obec bude mať SPOTovú cenu + 15€ aditívum a bude  
pokračovať v zmluve so spoločnosťou MAGNA energia, a.s.

4.  ROZPOČET - aktuálny stav plnenia príjmov a  čerpanie a rozpočtu2023 / prijatie  
rozpočtových opatrení

Starosta  informoval  poslancov  o  nastavení  rozpočtu  na  aktuálny  rok.  Vychádzalo  sa  z  
konzervatívnej  predikcie.  Plnenie  príjmov  je  v  rámci  roka  priebežné  a  očakávané  príjmi  budú 
pravdepodobne vyššie. Bude to aj vďaka tomu, že štát čiastočne kompenzoval zvýšené výdavky na 
energie.

Starosta  predstavil  poslancom jednotlivé  položky  rozpočtu,  ktoré  je  potrebné v  rozpočte 
zmeniť, navýšiť resp. znížiť. Zmeny v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu sú prílohou tejto zápisnice. 

Starosta  obce prečítal  uznesenia  a  dal  o  nich  hlasovať  v  OZ.  Poslanci  uznesenia  schválili 
jednohlasne.

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č. 5/2023 zo dňa 15.11. 2023
Obecné zastupiteľstvo v Píle v zmysle  § 9 a § 11 ods.4 písm. b) zákona č. 369/1990 Z. o obecnom zriadení v 

platnom znení v súlade so zákonom 583/2004 Z. z. a zákonom 523/2004 Z.z.

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. III./2023. : 

zmeny rozpočtu v príjmovej časti v zmysle predloženého návrhu (príloha č.1)

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4     ZA- 4_/ZDRŽ-___/PROTI-



Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č. 6/2023 zo dňa 15.11. 2023
Obecné zastupiteľstvo v Píle v zmysle  § 9 a § 11 ods.4 písm. b) zákona č. 369/1990 Z. o obecnom zriadení v 

platnom znení v súlade so zákonom 583/2004 Z. z. a zákonom 523/2004 Z.z.

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. IV./2023. : 

zmeny rozpočtu vo výdavkovej časti v zmysle predloženého návrhu (príloha č.2)

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4    ZA-4 _/ZDRŽ-___/PROTI-

5. MAJETOK – návrh na vyradenie neupotrebiteľného majetku obce
Starosta  informoval  o  majetku  obce,  Praga  V3S  „štabak“,  ktorý  sa  v  súvislosti  s 

nadobudnutím Hasičského vozidla Unimog stal pre obec neupotrebiteľným, starosta navrhol, 
aby OZ schválilo vyradenie tohto majetku a jeho následný predaj za 100,-€. Obec o predaji  
uzavrie kúpnu zmluvu s nadobúdateľom.  

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č. 7/2023 zo dňa 15.11. 2023
Obecné zastupiteľstvo v Píle v zmysle zákona č. 369/1990 Z. o obecnom zriadení v platnom znení v súlade so 

zásadami hospodárenia obec Píla 

schvaľuje vyradenie nepotrebného majetku obce inv. č. 58 Praga V3S

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4    ZA-4 _/ZDRŽ-___/PROTI-

6. DHZ – schválenie zmluvy s obcou Dubová o spoločnom výkone činností
Na rokovanie sa dostavila hl. kontrolórka obce p. Balejčíková

Starosta informoval o potrebe schváliť príslušnú zmluvu, aby bolo možné vykonávať činnosti DHZ aj 
pre obec Dubová. Starosta predniesol návrh uznesenia a dal hlasovať. 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Píle č. 8/2023 zo dňa 15.11. 2023
Obecné zastupiteľstvo v Píle v zmysle zákona č. 369/1990 Z. o obecnom zriadení v platnom znení 

schvaľuje uzatvorenie medzi-obecnej zmluvy o zriadení spoločného dobrovoľného hasičského zboru obce Píla 
a obce Dubová 

Počet poslancov s mandátom: 4
Hlasovanie: prítomní poslanci s mandátom 4    ZA-4 _/ZDRŽ-___/PROTI-

7. Návrh na výšku daní z nehnuteľností a poplatku za odpady  pre rok 2024
Starosta  informoval  poslancov  o  zámere  prijať  nové  VZN  ohľadom  poplatkov  za 

odpady a  tiež  daní  z  nehnuteľností.  Tiež  predstavil  medziobecné porovnanie  s  okolitými 
obcami a tiež o sadzbách, ktoré sú v okolitých obciach a zámeroch ako chcú zvyšovať okolité  
obce. Prebehla krátka diskusia, kde si poslanci prešli jednotlivé sadzby a diskusia prebehla 
tiež o zvyšujúcich sa nákladoch na energie aj v ďalšom období. Obecný úrad pripraví návrhy 
tých VZN a v zmysle zákona zverejní na webe a výveske obce.

8. diskusia / rôzne
Starosta informoval o písomnej požiadavke farského úradu o príspevok na opravu 

strechy kostola, ktorá bola realizovaná v lete. 
V rámci diskusie sa dohodlo, že obec nebude trvať na schválení rozpočtu na budúci 

rok rok 2024 začne v provizóriu a začiatkom roka pripraví návrh rozpočtu pre rok 2024.



Poslanci sa zhodli na konaní ďalšieho OZ na 13.12.2023. Starosta tiež informoval, že 
obec opäť kúpila nové knihy do miestnej knižnice a poprosil poslanca Senneša o zostavenie 
ďalšej objednávky na doplnenie nových kníh v rámci danej položky na nákup kníh.

Starosta informoval poslancov, že sa spolu s pánom poslancom Sennešom zúčastnili 
na  špeciálnom  workshope  ohľadom  zadržiavania  vody  v  krajine.  Priamo  v  teréne  sa 
oboznámili s opatreniami v  lesoch, ktoré by sa mohli aplikovať aj v našich končinách.  Obec  
Píla sa dohodla s obcou Dubová, že Dubová bude podávať projekt na štúdiu zadržiavania  
vody v lesoch katastra obce, čo pri prípadnej realizácii bude mať významný vplyv aj na obec  
Píla. Starosta poprosil poslanca Senneša, aby ostatným poslancom tiež priblížil svoje pocity a 
poznatky z daného workshopu. Pán Senneš informoval poslancov o jednotlivých technikách, 
ktoré sa používajú na stabilizáciu nevyužívaných zvážnic. 

Hlavná kontrolórka pani Balejčíková podala informáciu o zmene zákona o majetku 
obcí a potrebe prijatia nových zásad hospodárenia obce s majetkom obce. Obecný úrad na 
najbližšie rokovanie OZ pripraví nový návrh zásad hospodárenia. 

Poslanci  sa  informovali  ohľadom  fungovania  miestnej  obecnej  wifi.  Starosta 
informoval, že problém rieši a bude sa snažiť obnoviť funkčnosť tejto služby.

9. záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní OZ a ukončil rokovanie OZ.

Zapísal: Radovan Mičunek………................................…………

Overili:

Bc. Jana Herchlová…...…………..........................………………….

Ing. Emil Senneš......................................…………………………..


